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Verslag van de op 10 november 1998 gehouden vergadering van het algemeen bestuur van
de v.v. D.E.T.O.

1 Opening. De voorzitter heet ons welkom.
Afrv. Hann Kuper (m k )

2 Notulen. Vorige vergadering.
Pt. 5 Jan Rijzer - clubscheidsrechter - is opgelost.

Jan Bruins zorgt nog voor een telefoon in de bestuurskamer.
Verder rvorden de notulen d.d. 6 okt.j.l. goedgekeurd.

3 [ngekomen stukken:Brochures wettelijke eisen voor sportkantines
Handl. Milieuvoorschriften accommodasties
(voorz. Kantinecommissie)

Brief: KNVB - Zonder Fair Play is er geen bal aan. (Publ. Bord commissiekamer)(: " - Wedsrrjd Neo C2- Deto C I eindstand 2-3 (brief naar jeugdbestuur)<' " - Gebrs. Bakker - verzoek overschrijving naar Voonvaarts te laat ingediend
moeten t.z.t. een hernieuwd verzoek om overschrijding aanvragen.

(brief naar j eugdbestuur)e' '; - themabijeenkomst Vnjwilligers in de sport- (lagere elftallen senioren)
Trouwkaart Bas Huizing en Elja Profijt trouwen l9 nov. a.s.

4 Mededelingen:-Gesprek geweest met Chris Riemens gepraat over zijn beleving - visie
bij onze club. Heeft nog wel enkele wensen.
Advies van bestuur contractverlenging (inmiddels is er op 12 nov. J.l.
een mondelinge overeenkomst voor het seizoen 1999-2000.)

-Gesprek gevoerd met Bertus Kobus (leider DETO 3)
Waarom geen feestavond met de gehele selectie.
Dit zal van jaar tot jaar worden bekeken.
Dit seizoen zal er nog wel een avond met de gehele selectie plaatsvinden
(stampotmaaltijd)
Ook heeft het derde team teveel spelers. - T.C. zal dit binnenkort bekijken

-Gesprek geweest met de wethouder van sportzaken en alle voetbalver.uit
de gemeente.
Willen als het mogehlk is rveer een sportraad in het leven roepen.
We zullen nog een brief van hun,ontvangen.
Als voetbalverenigingen willen rvij b.v. rvel 1 afgevaardigde sturen
Dit zal dan via toerbeurt moeten gebeuren.

Bestuur van onze vereniging is akkoord.

-Sportstimulering jeugd hoe krug je de jeugd van straat om zich aan te
sluiten bij een vereniging Dit bllift een probleem.
Begeleiding- etc.etc.

-Bultside op internet er rvorden enkele uitdraaien uitgedeeld en mochten
er vragen zijn dan horen rvij dat $aag.

5 Commissies: Graag binnenkort een gesprek met het jeugdbestuur o.a. over
Cursus.I.V.S.L. vrijdagsavond. Nog 2 avonden
l8 december laatste cursusavond - diploma uitreiking?
Telefoondienst zaterdagsmorgens - tot lvelk tr.ldstip?



Kantine:
T.C.

Het gesprek heeft inmiddels plaats gevonden op 30 nov. j'l-
Laten r,vij er met z'n allen ook op toezien hoe onze leden met andermans

spullen omgaan. Nu alle kleedkamers weer zijn voorzien van een laagje

verf. Moeten rvij nu alweer enkele kleedkamers opnieuw verven.

Bij vergaderingen svp de consumpties noteren.

Gesprek gerveest met de spelersraad van het 2de en 3de elftal betreffende

trainer Marcel Horst. Selecties zijn tevreden.

Goede samenrverking.
Enkele kanttekeningen: Te rveinig discipline

Mag rvel harder optreden.
Wedstrr; dbesprekingen niet zij n sterkste kant.

Tc gaat nu verder kijken rvat goed is voor DETO.

De voorzitter geeft aan het eind van deze vergadering in grote lijnen aan de visie voor de

komende jaren.

Hrj loopt het beleidsplan door.
Wie doet rvat binnen de vereniging.
Enkele punten die toch de meeste aandacht dit jaar moeten krijgen zijn:
"kale" ruimte tussen het hoofdveld en trainingsveld.

krachthonk - verbourving bestuurskamer?

uitbreiding parkeerplaats via de gemeente

uitbreiding trainingsaccommodatie- aanschaf van ca 2 hectare grond.

\ lichtinstall atie hoofdveld

Maar willen weer een beroep op onze vrijwilligers kunnen doen, dan zou het rvel wenselijk

zijn als b.v. de douches wei goed functioneren.

6 Sluiting
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